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Abstract (en)
[origin: WO9324277A1] The machining head according to the invention is comprised of inlet means (28) connected to a pressure water supply (A),
an acceleration nozzle (22) integral with the body (2) and connected to the inlet means (28), a cutting gun (60) receiving a water-jet (J) ejected
through the nozzle (22), and a gun-holder (62) supporting the gun (60) with respect to the body (2), said head being characterized in that it is
provided with adjusting means (120a, 120b, 112, 94a, 94b) which are intended to adjust the position of the gun holder (62) with respect to the body
(2) in order to adjust the orientation of the gun (60) coaxially with respect to the jet (J) ejected through the nozzle (22).

Abstract (fr)
L'invention concerne une tête d'usinage d'une machine de découpage au jet d'eau, ainsi qu'un dispositif de visée équipant une telle tête. La tête
selon l'invention comporte: des moyens d'admission (28) reliés à une alimentation (A) en eau sous pression, une buse d'accélération (22) solidaire
du carter (2) et connectée aux moyens d'admission (28), un canon de découpage (60) recevant un jet d'eau (J) émis par la buse (22), et un porte-
canon (62) maintenant le canon (60) par rapport au carter (2), cette tête étant caractérisée en ce qu'elle comporte des moyens de réglage (120a,
120b, 112, 94a, 94b) qui permettent de régler la position du porte-canon (62) par rapport au carter (2), pour ajuster l'orientation du canon (60) de
façon coaxiale au jet (J) émis par la buse (22).
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